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Lars Ottesen

Fra: flemming@keller-andersen.dk på vegne af Drupal <flemming@keller-andersen.dk>

Sendt: 18. januar 2019 14:10

Til: webformular@gabelsparken.dk

Emne: [Kontakt os] referat fra møde 17/01/18

Gilbert (ikke efterprøvet) (gilbert_hjalting@hotmail.com) sendte en besked via kontaktformularen på 

http://gabelsparken.dk/da/contact. 

 

Meddelelse 

                 Referat fra bestyrelsesmøde torsdag 17-1-2019. 

1 

Vi snakkede om vi skal have en advokat til at være ordstyrer til generalforsamlingen d. 28/2-2019. 

Det bliv vi enige om det var en god ide. Peder vil kontakte  Søren Ellerbæk, for at høre om han kan den dag. 

2 

Vi så de nye vedtægter Jens og Peder har lavet. Der var lige et par små rettelser til det. Det vil Jens få lavet, så det er 

klar til at blive sendt med ud. 

3 

Indkommende forslag til generalforsamlingen . 

Forslag 1 

Velkommen til Gabelsparken: Vi skal ha oplyst ejendomsmægler om vi har fået en hjemmeside, og bedt dem om at 

oplyse det til de nye købere, der vil man kunne finde mange gode ting om Gabelsparkens grundejerforeningen. 

Forslag 2 

Oprydningsdagen: Vi i bestyrelsen vil ikke af med den dag. Da vi synes det er en hyggelig dag. Folk er jo velkommen 

til at komme ud og hjælpe. 

Forslag 3 

Asfalteret : Jes har sendt en fin mail og sagt tak for de fine ord. Det er kommunen der står for at have lagt asfalten. 

Det er meningen at alle stier skal have asfalt, men der skal være penge til det, så vi ved ikke hvornår det sker. 

Forslag 4 

Bedre dialog mellem bestyrelsen og medlemmerne. Der er 3 forslag. 

1:offentliggørelse af bestyrelsesmøder på hjemmesiden: det er er vi imod da vi snakker sommetider om personlige 

ting, som vil berøre den nye persondatalov. 

2: e-mail i stedet for flyers i postkassen: nej tak da det vil være et alt for stor stykke arbejder at holde den 

opdaterede. Når folk skifter e-mailadresse, men man kan også se det på hjemmesiden frem over. 

3: nyhedsmail: det vil vi bruge den nye hjemmeside til. 

Forslag 5 

Ramus Ditlevsen stiller op til bestyrelsen: der vil blive valg mellem Ramus, Jens og Gilbert. 

Svar fra kommunen 6 

Jes har snakket med kommunen ( Niels Bjerregaard Buchhave fra teknik og miljø ) og fået en fin mail fra ham, hvor 

der står at man skal søge kommunen om en tilladelse til at lave om. Man kan se på bilag 1, 2 og 3 at træerne skal 

være der. 

Jes vil søger for at svaret og de 3 bilag kommer med indkaldelsen ud. 

Forslag 7 

Udarbejdelse af vedligeholdelses plan for de grønne områder herunder træ: 

hvis det bliver vedtaget på generalforsamlingen, så vil bestyrelsen lave en plan i 2019 og frem lægge den til 

generalforsamlingen 2020, og kommunen kommer med ind over. 

Forslag 8 

Træ skal væk: det er ikke grundejerforeningens beslutningsdygtige generalforsamlingen, der bestemmer om 

træerne skal væk, men kommunen. Men vi må jo se hvad vi kan gøre ved det. 

Ja det er så det jeg har fået ud af mødet i går. Jeg håber det kan bruges og det er godt nok. 

Venlig hilsen Gilbert. 

 


